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Protokól

z posiedzenia Komisji Samorzadowo - Spolecznej Rady Gminy Ksawerów,

które odbylo sie w dniu 25 lutego 2010 r.

w sali konferencyjnej Urzedu Gminy Ksawerów.

Ad. 1.

Przewodniczaca Helena Rusak o godz. 13:00 otworzyla posiedzenie Komisji Samorzadowo

Spolecznej Rady Gminy Ksawerów i stwierdzila, ze zgodnie z lista obecnosci w Komisji

uczestniczy 8 jej czlonków i jest zachowane wladne kworum do podejmowania prawomocnych

opmn.

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:

1. Maria Kopczewska - Wójt Gminy Ksawerów

2. Tadeusz Grala - PJ;zewodniczacy Rady Gminy Ksawerów

3. Bogumil Niewiadomy - Radny Gminy Ksawerów

4. Jan Pólka - czlonek rady soleckiej Ksawerów -Pólnoc

5. Urszula Górczynska - soltys Ksawerów -Pólnoc

6. Antoni Archman - soltys Wola Zaradzynska

7. Jadwiga Poros - czlonek rady soleckiej Wola Zaradzynska

8. Sobczak Jan - czlonek rady soleckiej Wola Zaradzynska

9. Hemyk Sulikowski - soltys Nowa Gadka

10. Janusz Bartold - soltys Ksawerów -Zachód

11. Kazimierz Ludziejewski - soltys Ksawerów- Wschód

12. Bogumila Szczepanska - soltys Ksawerów - Poludnie

13. Czeslaw Martynowski - czlonek rady soleckiej Ksawerów -Pólnoc

14. Nastarowicz Zenon - czlonek rady soleckiej Ksawerów -Pólnoc

15. Jolanta Godula - czlonek rady soleckiej Ksawerów -Poludnie

16. Eugeniusz Jablonski - czlonek rady soleckiej Ksawerów -Poludnie

Ad. 2.

Czlonkowie Komisji Samorzadowo - Spolecznej w glosowaniu 8 glosów "za" , bez glosów przeciw

i wstrzymujacych zatwierdzili nastepujacy porzadek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia Komisji Samorzadowo - Spolecznej.

2. Zatwierdzenie porzadku obrad.

3. Spotkanie z soltysami i radami soleckimi w ramach wspólpracy z Komisja Samorzadowo

Spoleczna.



4. Sprawy rózne i wniesione.

5. Zamkniecie posiedzenia Komisji Samorzadowo - Spolecznej.

Ad. 3.

Przewodniczaca Komisji Samorzadowo- Spolecznej Helena Rusak powitala serdecznie

wszystkich przybylych radnych i gosci.

Rok 2010 jest okresem podsumowujacym prace Rady Gminy, Komisji oraz Rad Soleckich,

zwiazane z nowymi wyborami.

Gmina Ksawerów z duzym zaangazowaniem pozyskuje srodki z funduszy unijnych. Wsparcie dla

budzetu ze strony Unii Europejskiej, pozwala na wykonanie wiekszej ilosci inwestycji.

Wielkim przedsiewzieciem bylo wyremontowanie budynku Gminy Ksawerów oraz utworzenie

mieszkan komunalnych w budynku Urzedu, obecnie przeznaczone na sprzedaz. Srodki finansowe

przeznaczone zostana na wybudowanie budynku socjalnego dla mieszkanców Gminy Ksawerów.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - na dzien dzisiejszy

zostalo wykonanych 1 253 przylacza wodociagowe, co stanowi 30 974 km

zostalo wykonanych 925 przylaczy kanalizacyjnych, co stanowi 26 037 km

dostep do kanalizacji ma obecnie 3 500 osób

udrozniono wszystkie rowy

na inwestycje w roku 2009 przeznaczono ponad 5,5 mln zl, co stanowi 25% budzetu Gminy

Ksawerów. W roku 2010 r. na inwestycje zostalo przeznaczone 7 mln z budzetu

wplywy ze sprzedazy mieszkan komunalnych w budynku Gminy Ksawerów, zostana

przeznaczone na rzecz budowy mieszkan socjalnych. Przyznajac mieszkania socjalne,

uwzglednia sie 5 m.kw na osobe. Sprzedaz mieszkan pozwoli na wybudowanie wiekszej

ilosci pomieszczen o nizszym standardzie - socjalnych ( 10 rodzin wiecej otrzyma

mieszkania socjalne ). Zostana wybudowane bloki socjalne. Aby zostalo przyznane

mieszkanie socjalne, musza zostac spelnione odpowiednie kryteria. Prace inwestycyjne

rozpoczna sie w roku 2010. Na cel ten beda pozyskiwane srodki z funduszy pomocowych.

Otrzymane srodki finansowe musza byc przeznaczone na konkretny cel

centrum kulturowe Gminy Ksawerów - dotacja na palacyk 500 000 zl ( srodki unijne)

planowany koniec prac - 2011 r.

"Wigilia- dzien radosci dla wszystkich" - Gmina Ksawerów otrzymala 50 000 zl

( srodki unijne ). 200 osób otrzymalo paczki swiateczne. Gminny Osrodek Pomocy

Spolecznej bylby wstanie zapewnic pomoc jedynie 30-40 osobom

Boisko- Wola Zaradzynska - srodki finansowe z Urzedu Marszalkowskiego ( 1,5 mln zl )



oraz Regionalnego Programu Operacyjnego Rozwój Obszarów Wiejskich ( 500 000 zl)

"Aktywni zyja ciekawiej" ( 50 000 zl - srodki unijne 100 % ). Srodki przeznaczone na

oswiate stanowia 50% budzetu

"Wspólnie dzialam, lepiej zyje!" (43000 zl) - impreza integracyjna (srodki unijne- 100%)

przystapienie do przetargu Wspólna- Graniczna- Maly Skret, Klonowa- Szeroka

8 marca - rozpoczecie inwestycji, budowa sieci wod-kan w ul. Suchej

dotacja na zakup sprzetu gasniczego ( 460000 zl - srodki unijne)

wydzielone zostalo przedszkole w Woli Zaradzynskiej

Srodowiskowy Dom Samopomocy dla Osób Niepelnosprawnych

wyremontowanie straznicy ( Wola Zaradzynska ), przy udziale srodków pomocowych

zmieniono status Policji - obecnie Posterunek 24 h/dobe

wybudowanie kanalizacji na Widzewie- przy pomocy srodków zewnetrznych

30 maja 2010 L- odbedzie sie spotkanie integracyjne, polaczone z Dniem Dziecka - na

terenie Szkoly Podstawowej w Ksawerowie

Decyzje dotyczace inwestycji sa podejmowane na Sesjach Rady Gminy Ksawerów. Gmina

Ksawerów znajduje sie w Zlotej ,,100" Gmin od wielu lat. Obecnie znajduje sie na II miejscu w

woj. lódzkim pod wzgledem inwestycji, pomiotów gospodarczych oraz srodków unijnych.

Przewodniczaca Komisji Samorzadowo- Spolecznej - poprosila o przedstawienie informacji na

temat ul. Jana Pawla II i ul. Nowotki.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - na terenie Gminy Ksawerów znajduja sie drogi gmmne,

powiatowe i krajowe. Do dróg powiatowych nalezy: ul Szkolna, Poludniowa, Nowotki, Wschodnia

Jana Pawla, Wolska. Do dróg krajowych nalezy ul. Lódzka.

Gmina Ksawerów partycypuje w koszta prac w 50% w inwestycjach, tj.: budowa chodnika ul.

Wolska oraz przebudowa ul. Jana Pawla II i Nowotki. Obecnie wykonywany jest projekt.

Ad. 4.

Radna Maria Wróbel- powiedziala, ze zostalo osierocone solectwo p.Bartolda.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - w solectwie p.Bartolda wybudowano siec wod-kan ulica:

Zachodnia, Slowackiego, Zacisze, kanalizacja ul. Gieldowa i ul. Rzepakowa, zmodernizowano

wszystkie stacje Gadka Nowa i Widzew, a woda spelnia wszystkie wymogi. W tym roku zostanie

postawiona wiata na Widzewie.

Soltys Kazimierz Ludziejewski - jest to bardzo uczciwa praca pracowników Urzedu, Wójta

Gminy oraz Rady- na caly Ksawerów rozlozone sa inwestycje. Radni swoim dzialaniem obejmuja



caly Ksawerów, soltysi wraz z radami soleckimi maja mniejszy zasieg dzialania. Podatki

mieszkanców nie wystarczylyby na wykonanie inwestycji, dlatego niezbedne jest pozyskiwanie

srodków finansowych z innych zródel.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - zasada jest, ze osoby, które najwiecej krzycza, do dnia

dzisiejszego nie sa podlaczane do sieci.

Przewodniczaca Komisji Samorzadowo- Spolecznej- powiedziala, ze na Komisji Gospodarki

Ochrony Srodowiska i Rolnictwa Kierownik Jednostki Wodno- Kanalizacyjnej przedstawil efekt

ekologiczny. Na dzien dzisiejszy w ulicy zostalo podlaczonych posesji:

Cicha 28/ 43

Spóldzielcza 31/ 40

Zytnia 38/ 49

Maly Skret 7/ 26

Pan Czeslaw Martynowski Solectwo Ksawerów Pólnoc - powiedzial, ze trzeba byc "slepym i

gluchym" , zeby móc powiedziec, ze w Gminie Ksawerów nic sie nie dzieje. W naszej spolecznosci

nie brakuje "wiecznie niezadowolonych" i tych "najmadrzej szych". Brak jest sprawnego przeplywu

informacji. Zaproponowal powolanie na sesje rzecznika (prasowego), który bylyby odpowiedzialny

za skuteczny przeplyw informacji na terenie Ksawerowa. Mieszkancy powinni ze soba

wspólpracowac, a nie dzialac przeciwko sobie.

Wszystkie inwestycje, dzialania, które maja miejsce w Gminie Ksawerów nie sa upodobaniem

Wójta Gminy, a zgodne z zaplanowanym harmonogramem.

Do dnia dzisiejszego "krazy" informacja, ze odpowiedzialnym za zniesienie biletów ulgowych w

komunikacji tramwajowej jest Wójt Gminy Ksawerów, co jest oczywiscie nieprawda. W obecnej

sytuacji wskazane bylyby przeprosiny skierowane w kierunku Wójta Gminy Ksawerów. Najbardziej

winny calej tej sytuacji Pan Prezydent Dychto "chodzi z glowa podniesiona do góry".

Czlonek Rady Soleckiej Ksawerów Pólnoc zapytal o zbieranie smieci wielkogabarytowych?

Wójt Gminy Maria Kopczewska -

wywóz nieczystosci stalych- podjeto uchwale stanowiaca o koniecznosci jednokrotnego

wywozu nieczystosci. W zwiazku nowymi przepisami nasze regulaminy sa jednak niewazne.

Dodatkowo zostanie wlaczony przepis dotyczacy baterii. Jezeli chodzi o wywóz smieci

wielkogabarytowych- nastapi przed okresem swiatecznym. Mieszkancy zostana poinformowani o

terminie zbierania smieci wielkogabarytowych.

media- kontakt z mediami jest utrzymywany, nie wszyscy mieszkancy kupuja jednak prase,

dlatego drukowane zostaja biuletyny, które dostepne sa w sklepach.

tramwaj- w 1998 r. w momencie powstania Gminy Ksawerów kompetencje dotyczace

przewozu oraz zyski zostaly przekazane Miastu Pabianice.



Pan Prezydent dopuscil sie zlamania prawa znoszac ulgi na terenie Ksawerowa, bowiem istnieje

uchwala Rady Miasta Pabianice, mówiaca o ulgach dla Ksawerowa. Nie wolno pozbawiac

inwalidów, uczniów, kombatantów ulg w przewozach komunikacji miejskiej.

Pan Prezydent zignorowal mieszkanców Ksawerowa, gdyz nawet nie przybyl na spotkanie

zorganizowane w sali konferencyjnej Gminy Ksawerów. Ulgi zostaly przywrócone jedynie dzieki

ciezkiej pracy zaangazowaniu pracowników, wladz Gminy Ksawerów oraz Pana

Przewodniczacego Rady Gminy Ksawerów.

Soltys Janusz Bartold - na przestrzeni lat pracy na rzecz spolecznosci Ksawerowa, dopiero teraz

praca z samorzadem jest przyjemnoscia. Najpierw trzeba dac bardzo duzo od siebie, aby mozna

bylo zobaczyc efekty.

Przewodniczaca Komisji Helena Rusak - zaproponowala czestsze spotkania rad soleckich w

Urzedzie Gminy Ksawerów, co zwiazane jest ze slabym przeplywem informacji na terenie gminy.

Soltys Henryk Sulikowski - najlepszy kontakt z mieszkancami maja sohysi.

Czlonek rady soleckiej Ksawerów - Pólnoc- kazdy powinien znalezc swoje zródlo informacji.

Czlonkowie rad soleckich nieobowiazkowo moga uczestniczyc w posiedzeniach Rady Gminy

Ksawerów.

Radna Barbara Wódka - kazdy moze uczestniczyc w posiedzeniach wladz Gminy Ksawerów.

Przewodniczaca Komisji Helena Rusak- postawila wniosek o koniecznosci spotkania rad

soleckich przynajmniej raz w roku. Wieksza liczba spotkan w zaleznosci od potrzeb.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - podziekowala wszystkim aktywnym mieszkancom za pomoc i

zainteresowanie sprawami dotyczacymi Gminy Ksawerów.

Wójt Gminy Ksawerów zaprosila wszystkich mieszkanców Ksawerowa na spotkanie integracyjne

dnia 30 maja 2010 r.

Ad. 5.

Przewodniczaca Komisji Helena Rusak o godz. 14.30 zamknela posiedzenie Komisji

Samorzadowo- Spolecznej.

Protokól sporzadzila:
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Zalaczniki :

Lista obecnosci czlonków Komisji.

Lista gosci

Posiedzeniu Komisji

przewodniczyla
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